
Na ratunek konia
JAK ZAWSZE ZASTANAWIAMY SIĘ CO SIĘ BĘDZIE DZIALO
NA TARGACH , JAK ZAWSZE CO ROKU ZAWSZE TAM
JESTESMY!!! ,PATRZAC NA BEZBRONNE ZWIERZETA
SZUKAJACE RATUNKU, PATRZAC W ICH BLAGALNE OCZY
NIE WSZYSTKIM MOŻEMY POMOC , JESTESMY
WYKUPUJEMY KONIE Z TARGOW OD HANDLARZY ,ALE CZY
TO WSZYSTKO WYSTARCZY ? OCZYWIŚCIE ZE NIE…

Cel zrzutki
5 000 zł

Zeskanuj kod qr aparatem telefonu lub
wejdź pod adres
https://zrzutka.pl/657s68

https://zrzutka.pl/657s68

